



Hallsbergs Motorklubb

Cross sektionens möte Protokoll 2022-09-05

Närvaro: Camilla Hofvander, Kjell Holmberg, Martin Larsson, Fredrik Gahm, Henrik Nyblom, Tommi Männikkö

1. **Mötets öppnande**

2. **Val av sekreterare**

3. **Godkännande av dagordning**

4. **Genomgång av föregående Protokoll**

5. **Ekonomi**

Som helhet ligger sektionen på minus, när HMK huvudkassa delen inkluderas. Inget dramatiskt, men minus.

6. **Styrelsen informerar**

a) Nya nycklar finns nu, låskolvs bytet näst på tur.

7. **Crossektionen verksamhet. Vad har hänt O vad är på G**

a) Banbesiktning planer i höst, se Övrigt.

8. **Stora O lilla banan**

a) Ny 90 slang ska dras från dammen upp till skarven till lilla banan.

9. **MASKINER & REDSKAP**

a) Inget att rapportera

10. **Lokaler O området runt banorna.**

a) Ur städning av crossboden så Enduro kan få plats också. Till nästa arbetsdag

11. **Cross skolan**

a) Bidraget från Swedbank som ska gå till lilla crosskolan kommer vi flytta över till 2023 och öronmärkas till dom.



Hallsbergs Motorklubb

12. U-J.

- a) Onsdagsträningen startade förra veckan.

13. S/E/Serien: Fredrik G har ordet

- a) Lag-SM – Vi har för mycket bortfall, skador och representation i Lag VM.
- b) Tuff höst väntar – skador och bortfall. Vi får visa bredden och kämpa.
- c) Fakturera Degerfors MK för bortfallet på vår hemma tävling. (Kjell)
- d) Nya klubbtröjor till serielaget måste vi få till inom rimlig tid. Vi kollar med övriga sektioner och jobbar vidare.

14. Motion

- a) Motionslägret var en lyckad dag. Många glada tillrop och tränarna fick riktigt mycket beröm. Flera ville köra en uppföljning i år igen. Men vi siktar på att köra minst 1 gång nästa år igen.

15. Övriga frågor.

- a) Höst städdag – Söndagen 25 sep (V.38) är ett förslag.
- b) Tävlingar – Hur många tävlingar ska vi ha 2023? Vi har väldigt svårt att orka med de 3 tävlingar och framför allt funktionärs biten. Hur ska vi organisera oss nästa år?
- c) Öppettider **förslag** 2023:
Tisdagar fram till midsommar.
Lördag & Söndag våren.
Söndag resten av året.
- d) Till nästa månadsmöte – Ansvarsområde representanter blir ni kvar, finns det nya intressenter?
- e) Banbesiktning – Vi ska besikta innan vintern. Bangruppen får med mötes godkännande, mandat att komma fram till bästa lösning för:
 - SVAB upphoppet och innan (ev efter) ska justeras.
 - Infart (framför allt) och utfart till depån bör tänkas om.
 - Startgrinden funktion.

16. Nästa Cross sektionsmöte

- a) Vi har på mötet beslutat att flytta mötet till tisdagar tills vidare.
Nästa månadsmöte tisdagen 4 okt, 18:00.

17. Mötet avslutas